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Béremeléssel becsüli meg dolgozóit 
a polgári önkormányzat

Az önkormányzatnál dolgozó, elhivatott, többnyire már nagy 
tapasztalatokkal rendelkező munkaerő megtartása miatt, önként 
vállalt döntéssel minimálisan nyolc, maximálisan tíz százalékkal 
növelte dolgozói bérét Polgár önkormányzata december 1-től. 
Erre a béremelésre a város a büdzséjében 20 millió forintot 
különített el.

A dolgozói irányába tett – országosan egyedülálló – gesztusról 
kérdeztük Tóth Józsefet, Polgár polgármesterét. 

,,A kormányzati intézkedésekkel megemelt minimálbér és 
garantált bérminimum emelkedésből kimaradt munkatársaink 
bérét úgy növeltük, hogy akik a 326 ezer forintos garantált 
bérhez inkább közelebb vannak, ők tíz, míg az 526 ezer forintot 
meghaladó fizetésűek nyolc százalékot kaptak. A béremelésnek 
lényegében mind a 160 önkormányzati alkalmazott részese 
Polgáron. Ez egy nagyon nehéz, nagyon felelősségteljes, bátor, de 
elkerülhetetlen döntésünk volt azért, hogy a közszolgáltatásban 
nagyon fontos szereppel bíró szakembergárdánkat meg 
tudjuk tartani. Remélem, a példánk ragadós lesz, és ahol 
megteremthető erre a forrás, ott a gyakorlatunkat átveszik majd 
más önkormányzatok is.”– mondta Tóth József.
Mások számára is jó példa lehet a béremelés 

A városvezető megvilágította döntésük hátterét is. Elmondta, 

a közszférában dolgozók bérei az elmúlt években nem, vagy 
csak részterületeken emelkedtek, azokat „megette”” az infláció, 
és ma már ott tartanak, hogy egy multinacionális áruházlánc 
hazai üzletében dolgozó árufeltöltő többet keres egy diplomás, 
felkészültségét már sokszor bizonyított, a társadalom számára 
nagy felelősséget vállaló, elhivatott közszolgánál. Az ő fizetésük 
pedig nincs annyi, mint amennyiből tisztességesen el lehet 
tartani a családot.

,,Ma pedig már nem az a kérdés, hogy hogyan pótoljuk azt a 
szakembert, aki elment nyugdíjba, vagy itt hagyott bennünket, 
mert jobb fizetésű munkahelyet talált, hanem az, hogy miként 
tudjuk megtartani azokat, akik még ma a közszolgálatban 
dolgoznak.”

Annak nagyon örülünk, hogy a minimálbér és a garantált 
bérminimum emelkedett, utóbbi 326 ezer forintra. De mi van 
azokkal, akiknek 327 ezer forint a fizetésük? Bértorlódás miatt 
a munkahelyen belüli bérfeszültségek keletkeznek. Nos, ezek 
feloldására dolgoztunk ki egy béremelési rendszert, ami akár 
mások számára is mintát adó, jó példa lehet – fogalmazott Tóth 
József.

Forrás: Hajdú-Bihari Napló/HAON/2023. december 13.

Boldog új évet, Polgár!
A 2024-es esztendő első napján – a hagyományokhoz híven 

– Polgár Város Önkormányzata, az Ady Endre Művelődési 
Központ és Könyvtár, illetve a Polgári Lokálpatróta Mozgalom 
Egyesület egy Újévköszöntő rendezvénnyel - fogalmazzunk 
úgy -, hogy egy nagyszabású partyval várta a lakosságot Polgár 
város főterére. 

Először Tóth József polgármester ünnepi köszöntőjét 
hallgathatta meg a közönség. Elmondta, hogy nagy 
általánosságban „…azt kívánjuk magunknak, hogy legyen jobb a 
következő év. Legyen nyugodtabb, legyen könnyebben megélhető 
a 2024-es év! Vagy ha már nem tud jobb lenni, legalább rosszabb 
ne legyen, mint az előző év volt!...” A továbbiakban a polgári 
lakosokhoz intézte jókívánságait: egészséget, boldogságot, 
barátságot, ételt-italt, fedelet, családot, egymást befogadó 
közösséget. Illetve: ,,…és kerülje el a mi településünket minden 
természeti csapás – legyen ez akár özönvíz, jégeső, aszály. Ne 
legyen járvány és betegség a 2024-es évnek a jellemzője! … Ég 
áldja Önöket! Isten óvja városunkat! Boldog új évet!”

A polgármester újévi jókívánságai után a béke, a szeretet, 
valamint az összetartozás lángját hozták ünnepélyesen, 
jelképesen lóháton a Polgári Lovas Hagyományőrző Egyesület 
tagjai, akikkel együtt gyújtotta meg a város első számú embere 
a főtéren elhelyezett máglyát, és fellobbant a város tüze. A 
népi hiedelem szerint az újévbe való átlépés egy váltást, egy 
határvonalat jelent, a rossz magunk mögött hagyását és a 
szerencse bevonzását támogatja a tűz jelképes meggyújtása. 

Aztán a szórakozásé, az önfeledt mulatásé volt a főszerep: 
színpadra lépett Béres Attila, azaz DR BRS, az ország 
egyik legismertebb dj-je, aki leginkább népszerű retro 
dalok remake verzióinak elkészítésével vált közismertté, és 
közönségkedvenccé. 

A szettjét először a ’90-es évekbeli diszkóslágerekkel kezdte 
meg, majd a mulatós slágerek hangulatába is bevezette a polgári 
közönséget. Fellépése végén hallhattuk azokat a feldolgozásokat, 
amelyeket a Fekete Vonat és a Halott Pénz formációkkal, Zalatnay 
Cinivel, Berkes Olivérrel, Kollányi Zsuzsival, Kozsóval, Lotfi 

Begivel, és a Jazz+Az együttessel vitt újra sikerre. A szórakozás 
garantált volt, a többszázfős tömegben szinte mindenki táncra 
perdült, és nagyon szimpatikus volt, hogy szinte végig közvetlen 
hangnemben kommunikált a hallgatósággal. 

Majd elérkezett a sokak által már nagyon várt tombolasorsolás 
- ezúttal is szép számban került megvásárlásra szerencsejegy 
és a városbögre is -, idén egy kis csavarral színesítve.  
A tombolákkal és a kockadobó szerencsejátékkal nemcsak a 
felajánlott nyereményeket lehetett elnyerni, hanem polgármester 
úr borítékokkal érkezett a színpadra: a bátrabbak cserélhettek 
borítékot vele – szinte mindannyian sikeresen tették ezt – de volt, 
akinek nem volt mersze ehhez. Mindannyian pénznyereménnyel 
távozhattak a színpadról. Számos tombolatárgyat nyerhettek 
Fortuna kegyeltjei, és természetesen Pötyi, az újévi kismalac 
is gazdára lelt. Elmondható, hogy a jelenlévők közül 
szinte mindenkinek jól indult a 2024-es esztendő: volt, aki 
kismalaccal tért haza; volt, aki ajándékcsomaggal; volt, aki 
pénznyereménnyel… de akinek nem volt szerencséje, az is 
biztosan egy jót mulatott, és jókedvvel kezdte meg ezt az évet. 
Boldog új évet kívánunk mindenkinek!

Pintér-Facskó Anett
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A 2023-as év utolsó ülésére gyűltek össze városunk képviselői 
2023. december 14-én. 

A Képviselő-testület munkája megkezdése előtt teret és 
alkalmat adott a többszörös véradók megköszöntésére. Oláh 
Miklós, a Magyar Vöröskereszt Országos Elnökségének tagja 
elismerően szólt és megköszönte a polgári véradók önzetlen 
segítségnyújtását, akik tettükkel is azt az üzenetet küldik, 
hogy együtt kell gondolkodni és ha lehetőség van rá segíteni 
egymáson. Kiemelte, hogy véradók nélkül nem tudna működni 
az egészségügy. Megköszönte továbbá az önkormányzat 
együttműködő támogatását, valamint a Magyar Vöröskereszt 
Polgári Szervezetének munkáját. Ezt követően 7 fő többszörös 
véradó: Oláh István 10-szeres, Kapus Péter 20-szoros, Kocsis 
Sándor 20-szoros, Kiszely Pál Béla 25-szörös, Polonkai Gábor 
30-szoros, Renténé Horváth Gizella 40-szeres, Tóth József 
polgármester 40-szeres, véradó vette át az önzetlen segítségért 
járó elismerést. Elismerésben részesültek továbbá Szedleczki 
Jánosné 10-szeres, Izsvák Ágnes 20-szoros és Badics Attila 
Csaba 25-szörös véradók, akik más elfoglaltság miatt nem 
tudtak ezen az eseményen jelen lenni. Önzetlen segítő tettükhöz 
ezúton is gratulálunk!

A polgármesteri jelentés keretében több aktualitásról adott 
tájékoztatást a polgármester. A PolgárTárs újság előző számában 
már hírt adtunk arról, hogy az önkormányzat meghívását 
elfogadva december 1-jén négy fős lengyel delegáció járt 
városunkban Uscimów településről. A különböző kulturális 
rendezvények között hivatalos tárgyalásra is sor került a két 
településvezető között, melyen együttműködésre vonatkozó 
szándéknyilatkozatot írtak alá. 

Ennek folytatásaként lehet értelmezni azt a pályázati 
lehetőséget, ami anyagi támogatást biztosít a két település 
közötti kapcsolat erősítésére. A pályázathoz önrész biztosítása 
nem szükséges. A polgármester kiemelte, bízik abban, hogy a 
pályázat kedvező elbírálása esetén tartalmas program keretében 
mélyülhet el a két település kapcsolata. 

Tájékoztatást nyújtott továbbá az önkormányzat november 
hónapban végzett értékpapír ügyletéről. A tranzakció során 
közel 60 millió forint került az önkormányzat számára előnyös 
és kedvező feltételekkel lekötésre, melynek későbbi hozadéka 
majd a 2024. évi költségvetés bevételi oldalát befolyásolja 
pozitívan.  

Az ősz folyamán a Ságvári és Bajcsy-Zsilinszky utcákban 
megkezdett útfelújítási munkálatok műszaki átadás-átvétele 
megtörtént december közepén. Az utak aszfaltozása elkészült, 
jelenleg az út melletti padkák, valamint az átereszek rendezése 

van folyamatban. A felújítással járó forgalomkorlátozás 
és közlekedési nehézségek elviseléséért a polgármester 
megköszönte az érintett lakosok türelmét. Kérte 
továbbá minden polgári lakostól, hogy vigyázzák az 
utak állapotát, munkájukkal segítsék annak megóvását, 
padkarendezését, vízelvezetését. 

A témához kapcsolódva képviselői felvetésként 
hangzott el az önkormányzati utakon való autós 
forgalom és sebességkorlátozás lehetősége. Dr. 
Hatvani Zsolt képviselő kifejtette, hogy a város legtöbb 
aszfaltozott útja – annak szélessége miatt - nem 
alkalmas a kétirányú forgalomra, így sok esetben az út 

mellett lévő padka kerül használatra, ami nem tesz jót a padka 
minőségi megtartásának. Javasolta, hogy a későbbiekben ezt a 
kérdést vizsgálják meg. 

A polgármester elismerően szólt az adventi programok 
megszervezéséről és lebonyolításáról, valamint örömmel 
nyugtázta a gyertyagyújtó programok látogatottságát.

A bizottsági elnökök beszámolója során Struba József 
képviselő, a Humánfeladatok és ügyrendi bizottság elnöke 
elmondta, hogy decemberi ülésükön 117 fő részére állapítottak 
meg eseti és települési támogatást. 

A napirendek vonatkozásában többek között megtárgyalta 
és elfogadta a Képviselő-testület a 2024. évi költségvetés 
elfogadásáig végrehajtandó átmeneti gazdálkodásról szóló 
önkormányzati rendeletet. 

Jóváhagyta a Hajdúböszörményi Tankerületi Központ által a 
Polgári Vásárhelyi Pál Református Általános Iskola  működési 
körzetére vonatkozóan tett megállapítását, mely továbbra is 
Polgár város közigazgatási területe. 

A Fonyódligeti Üdülő 2023. évi üzemeltetéséről szóló szakmai 
beszámoló is napirenden volt. Az elmúlt évben a Polgárt érintő 
üdülési napok 81%-ban kerültek lekötésre, így a jó kihasználtság 
értelmében üdülési hozzájárulás megfizetése nem terheli az 
önkormányzatot.

Az év során már több alkalommal döntött a Képviselő-testület 
munkavállalók részére bérjellegű juttatásról. Közeledve az év 
végéhez most is napirenden volt ez a téma. Az adóbevételek 
alakulása és a takarékos gazdálkodás eredményeként lehetőség 
volt arra, hogy az önkormányzat munkavállalói köre részére 
egyszeri bérjellegű juttatással köszönjék meg az éves munkát. 
A Képviselő-testület több tagja is hozzászólásával erősítette a 
szándék szükségességét és a döntéshozatal során egyhangúlag 
egyetértett a javaslattal.

A 2023. évi tevékenységét összegezve számolt be munkájáról 
a polgármester, melynek elismeréseként a Képviselő-testület 
egyhangú döntéssel háromhavi illetményének megfelelő 
összegű jutalmat állapított meg.

A Képviselő-testület üléséről készült felvétel teljes 
terjedelmében megtekinthető a youtube csatornán.

Megköszönöm egész évi megtisztelő figyelmüket és ezúton 
minden Kedves Olvasónak egészségben eltöltött boldog és 
sikeres új esztendőt kívánok!

Molnár Jánosné
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Ünnepvárás
A Polgári Advent színes forgatagában decemberben, hétről 

hétre egyre közelebb kerültünk a karácsonyhoz. A főtér 
minden alkalommal megtelt az ünnepváró közönséggel, akik 
nagy szeretettel fogadták a gyertyagyújtás előtt műsorozó 
óvodás- és iskolás gyermekeket, művészeti csoportokat.

December 17-én, a harmadik gyertyagyújtó ünnepséget Tar 
Antal nyitotta Móra László: Karácsony édes ünnepén című 
versével, majd Agócs Zsoltné, a Rákóczi Szövetség Helyi 
Szervezetének vezetője osztotta meg adventi meséjét, melyet Ő 
maga írt a polgári emberekről, a mindennapjainkról, a szeretetről. 
Elmesélte hogyan szerzünk örömet kisebb és nagyobb 
közösségeink részvételével rendezvényeinken egymásnak és 
gyermekeinknek, hogyan készülünk mi itt, kis városunkban 
- kiemelve az összetartozás erejét - a karácsony ünnepére. A 
mese csodálatos gyógyító erejével beszélt egy kislányról, aki 
valamikor hajdanán, egy különös karácsonyi estén átélte az öröm 
legmagasztosabb érzését és a bűntudat legsötétebb pillanatait 
is az ajándékba kapott gyönyörű hálóinge miatt. A történetébe 
foglalt jókívánságai között szerepelt egy mindannyiunk számára 
megszívlelendő és nem csak advent időszakára érvényes kérés: 
„Álljunk meg, beszélgessünk egymással sokat. Tudjunk őszintén, 
felszabadultan nevetni!”

A színpadon ezt követően „A Suszter manói”, avagy a 
Napsugár Óvoda és Bölcsőde Katica csoportjának tagjai 
tolmácsolták gyermeki szókincsükkel és kifejező mozdulataikkal 
a karácsonyhoz fűződő érzéseiket, valamint az adventi gyertyák 
jelentését. A folytatásban, a gyertyagyújtás előtti táncos 
blokkokban a Polgári Vásárhelyi Pál Református Általános 
Iskola felső tagozatos diákjainak, majd a SIGO Örömtánc 
csoport tagjainak összeállítását láthatta a közönség. Az ünnepség 
zárásaként az öröm szimbólumaként meggyújtásra került a 
harmadik gyertya is városunk adventi koszorúján.

A rendezvényen a szeretetvendégség ellátói a Rákóczi 
Szövetség Helyi Szervezetének és az Őszirózsa Nyugdíjas 
Egyesület tagjai voltak, akik örömmel kínálták mesés 
süteményeiket és hozzá az illatosan gőzölgő forró teát.

December 23-án, szombaton tartottuk a negyedik gyertyagyújtó 
ünnepséget. Már messziről lehetett érezni a frissen sütött 

bundáskenyér jellegzetes illatát, ami a Lokálpatrióta Mozgalom 
Egyesület vendéglátó pavilonjaihoz csábította az adventi korzóra 
érkezőket. Az egyesület tagjai az est folyamán megállás nélkül 
gondoskodtak róla, hogy a kínáló tálcákról ne fogyjanak el a 
vendégváró falatok és mindenkinek jusson a finom teából.

Az ünnepség első részében az Ady Endre Művelődési 
Központ és Könyvtár által meghirdetett mézeskalács-házikó 
készítő verseny eredményhirdetésére került sor. A zsűri 
értékelése és véleménye alapján Ferenczné Fajta Mária, az 
intézmény igazgatója adta át a helyezésekért járó okleveleket és 
ajándékcsomagokat. I.helyezést ért el Nagyné Bartal Erika; II. 
helyezést ért el az Ádám család csapata és Kuli család (Dorka, 
Zoé és Teofil); III. helyezett lett a Berettyóújfalui Szakképzési 
Centrum József Attila Szakképző Iskolájának csapata; Kiemelt 
különdíjat kapott Gulyás Györgyné Adrienn, a Rákóczi Szövetség 
Helyi Szervezetének oszlopos tagja és segítői: Gulyásné Lovász 
Mária, Vámosi Edit, Lukácsné Győrfi Lilla és Agócs Zsoltné.
Ezúton is gratulálunk és köszönjük a részvételt minden 
pályázónak!

Tóth József, Polgár város polgármestere, Dr. Tiba István 
országgyűlési képviselő, Maga László római katolikus esperes 
plébános és Kovács Imre református lelkész ünnepi köszöntőit 
követően, a   karácsonyvárás csodáját ez alkalommal a polgári 
általános iskola negyedik évfolyamos tanulói jelenítették meg 
a színpadon látványos elemekkel kombinált, színvonalas 
előadásukkal. Műsorukat követően a gyermekek és felkészítő 
tanáraik körbevették a főtéren az adventi koszorút, s miután 
az ünnep szónokai fellobbantották a negyedik, a szeretetet 
szimbolizáló gyertya lángját is, az ünneplő közönség bevonásával, 
közösen énekelték el Pintér Béla: Gyere el a jászolhoz című 
dalát. Talán abban a pár percben érezte át minden jelenlévő 
azoknak a szavaknak a súlyát, amit Tóth József polgármester 
beszédében hallhattunk. „Az adventre való várakozás 
időszaka, az ünnepre való felkészülés mindig összehozza a 
polgáriakat. Közösségeink megmutatják összetartozásukat, 
megmutatják egymás iránti szeretetüket.”

Ferenczné Fajta Mária
igazgató
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Betlehemes játék a harmadikosokkal
A pásztorjáték és a betlehemezés a régebbi idők elmaradhatatlan 

mozzanata volt a karácsonyi ünnepkörnek, az ünnepi 
várakozásnak. Ennek megfelelően az Ady Endre Művelődési 
Központ és Könyvtár történeti témájú és néphagyományokat 
felelevenítő foglalkozásai keretében december 20-án, a 3. 
b osztály tanulói betlehemes foglalkozáson vettek részt. 
Bevezetőként a keresztény ünnepkörökről, Jézus születéséről és 
életéről, a karácsony valódi tartalmáról folytattunk beszélgetést, 
majd dalokkal tűzdelt, verses szövegeket tartalmazó színdarabot 
gyakoroltak be a tanulók. A gyerekek nagyon gyorsan tanultak, 
és a 2 órás foglalkozás végén egy élvezhető, remek színdarabként 
játszották el jelmezekben Jézus megszületésének csodálatos 
körülményeit. Zsólyomi Levente

A december az adventi várakozás időszaka, amit a gyerekek is 
nagyon kedvelnek. Az óvoda téli díszletet kapott és a gyermekek 

izgatottan várták a Télapó érkezését, aki idén is ellátogatott a 
Napsugár Óvoda és Bölcsőde gyermekeihez. A gyerekek dallal 
és verssel köszöntötték, ezek után pedig átadásra kerültek a jól 
megérdemelt csomagok.

A Csibe és Katica csoportok egy-egy kis zenés-táncos 
produkcióval mutathatták meg magukat a II. illetve a III. városi 
adventi gyertyagyújtáson, melyet a város lakói nagy örömmel 
fogadtak.

Ezek után a gondolataink már a karácsony körül forogtak. 
Nyílt napot tartottunk, ahol a szülőkkel közösen süteményt 
és karácsonyi díszeket készítettünk, melyek csoportunk 
karácsonyfáját ékesítik. Az óvoda hatalmas fenyőfáját is 
a gyermeki kezek öltöztették ünnepi ruhába, mely köré 
gyűlve, együtt énekelve vártuk, hogy a Jézuska meghozza 
az ajándékokat. A szépen csomagolt meglepetéseket idén is 
a Polgári Gyermekmosoly Alapítvány számára felajánlott 
összegből varázsoltuk a fa alá. 

Köszönjük azoknak, akik támogatták az alapítványt és 
mindenkinek kellemes, szeretettel teli, békés karácsonyi 
ünnepeket és boldog új évet kívánunk!

Makó Renáta, óvodapedagógus

Ovis élet „December, december, 
a világ csilingel”

Suli hírek
„Mondd, ugye, nem fagy el a szeretet,
Ha december után majd a január követ?
Nem fagy el minden cseppje,
Legalább ugyanúgy árad majd, mint Szenteste?”

A decembert ebben az évben is az advent jegyében töltöttük. 
Az adventi vasárnapok előtti pénteki napokon színes, szívhez 
szóló műsorokat követően gyújtottuk meg a gyertyákat. Ezekre 
az alkalmakra egy-egy évfolyam készült tanítóik, tanáraik 
segítségével. A Városi Adventen is felléptek tanulóink: a második 
c osztály, akiket Zsipi Gyuláné és Farkas Zoltánné készített fel, 
a felsős csoport – őket Szanyi Georgina és Pető Erika készítette 
fel, valamint a negyedik adventen a negyedik évfolyamosok. Ők 
kerek műsorral kedveskedtek több alkalommal is nézőiknek: az 
ovisoknak, december 18-án, diáktársaiknak az utolsó tanítási 
napon, és Városunk Főterén az Adventi Korzó látogatóinak. 
Felkészítőik: Tóth Istvánné, Juhász Erzsébet, Elek Krisztina, 
Mecseiné Gulyás Erika, Hamar Józsefné. Ezúton is köszönjük a 
pedagógusok és a diákok munkáját!

Ebben a tanévben úgy is készültünk az ünnepekre, hogy 
adventi ablakokat díszítettünk. Az osztályok egymással 

versengve tervezték, vágták, ragasztották az ablaküvegekre a 
szebbnél szebb mintákat. A végeredményt az iskola épülete előtt 
sétálva mindenki megcsodálhatta. 

A várakozással teli időszakban akadt azért más programunk is:
A Hajdú-Bihar Vármegyei Diákparlament november 28-

ai ülésén Debrecenben iskolánk tanulóját, Böde Dominik 
Tamás 8. c osztályost választották meg az egyik vármegyei 
küldöttnek. Dominik az Országos Diákparlamenten fogja 
képviselni térségünket. Büszkék vagyunk rá, hogy talpraesett 
bemutatkozásával elnyerte a gyűlés résztvevőinek bizalmát 
és a hat küldött egyike lehet! Kísérő tanára: Bodnár Katalin, 
diákönkormányzatot segítő tanár.

 December 4-én délután a 3. és 4. évfolyamos tanulók részt 
vettek a „Hangszert a kézbe” rendezvényen Tiszaújvárosban, 
a Derkovits Kulturális Központban. Élményekben gazdag, jó 
hangulatú délutánnal gazdagodtak a gyerekek.
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ADVENT a JAGSZI-ban 

December 6-án a mi 
iskolánkba is ellátogatott 
a jó öreg „fehérszakállú”. 
Úgy értesült, hogy 
csupa jó gyerekből 
álló osztályok várják 
érkezését, így minden 
terembe bekopogott 
és csomagot osztott 
diákjainknak krampuszai 
segítségével. Köszönjük 
neki a kedvességét! 
Diákjaink nagy szeretettel 
és énekszóval fogadták 
Mikulás bácsit, és 
megígérték, hogy ezután 

is jók lesznek, hogy jövőre is visszatérjen édességekkel teli 
csomagokkal!

December 19-én délután a Magyar Kézilabda Szövetség 
„Kézilabda az iskolában” program keretein belül tartottunk 
játékos, vidám délutánt. A program szervezője iskolánkban 
Bojti István tanár úr, aki alsó tagozatos diákjaink egy csoportját 
mozgatta meg a játékos, kézilabda technikát elősegítő 
gyakorlatokkal. A lebonyolításban segítői voltak: Bodnár 
Katalin, Faragó-Stefán Andrea, Rémiás Andrea, Petrikné Sereg 
Ildikó, valamint Bartal-Hajas Éva.

Hadd kívánjak szebb új évet!
Szívből jövő emberséget!” /Aranyosi Ervin/

Petrikné Sereg Ildikó, felsős intézményvezető helyettes

JAGSZI hírek

December az adventi készülődés, a várakozás ideje. Karácsony 
közeledtével mindannyian megállunk egy-egy pillanatra a 
rohanó világban, és számvetést készítünk az elmúlt évről, 
felidézzük és elraktározzuk lelkünkben a legszebb pillanatokat. 
A másik emberre figyelünk, és arra gondolunk, mit nyújthatnánk 
szeretteinknek, azoknak, akik fontosak számunkra.

2023. december 3-án iskolánk is képviseltette magát a helyi 
művelődési központ által szervezett második városi adventi 
ünnepen. A szakács tanulóink által készített karácsonyi 
süteményeket kínáltuk a városlakóknak. Iskolánk benevezett 
a mézeskalács-házikó készítő versenyre, ahol elkészítettük a 
JAGSZI kicsinyített makettjét, mellyel III. helyezést értünk el. 
A sütemények elkészítésében Kovácsné Vámosi Mária oktató 
és Agócs Zsoltné iskolatitkár segített. Polgár főterén a JAGSZI 
karácsonyfájára tanulók által készített díszek, ezüst boák és 
világítás került.

2023. december 20-án tartotta iskolánk a rendhagyó 
karácsonyváró ünnepségét. A tanulók lelkesen készültek az 
ünneplésre, karácsonyi díszbe öltöztették a tantermeket saját 
készítésű díszekkel és a karácsonyi mézeskalács illata járta 
át az iskola falait. Az ünnepi készülődésnek része volt az 
iskola karácsonyfájának érkezése, melyet hagyományosan a 
kilencedik osztályos tanulók díszítettek fel.  Mindenki örömmel 
várta a téli szünet előtti utolsó tanítási napot és az iskolai 
fenyőünnepet, melyen iskolánk tanulói idézték meg a karácsony 
varázslatát. Az osztályok lelkesen oldották meg a karácsonyi 
álom projektvetélkedő feladatait: karácsonyi képeslapot 
készítettek, karácsonyi verseket faragtak, karácsonyi wodrwall 
memória játék, mézeskalács díszítése segítette a tanulók 
ünnepre hangolódását és az összetartozás, a szeretet örömének 
átélését. Két tanuló karácsonyi dalénekléssel, egy tanuló pedig 
néptánccal színesítette az ünnepi műsort. Az ünnepség után 
meghitt hangulatú vendéglátáson vettünk részt.

Kívánjuk, hogy az öröm, a szeretet és a békesség, amely 
karácsonykor eltölt bennünket, az egész év folyamán 
megmaradjon a szívünkben!

Strubáné Fenyves Anita
igazgató

Szalagavató a JAGSZI-ban
December 8-án jeles napra virradtak iskolánk tizenegyedik 

osztályos tanulói, szalagavatójuk napjára. Egyik legszebb téli 
iskolai ünnepségünk ez, mely régi hagyományokkal rendelkezik. 
A végzősök számára hamarosan lezárul iskolánkban eltöltött 
éveik időszaka, és a szakma megszerzése után kilépnek a 
nagybetűs Életbe. Ennek szimbóluma a szalag, mely jelképezi 
az iskolához való tartozást, és a gyermekkor végét is. 

Ünnepségünket izgatott készülődés előzte meg. A tanulók 
előzetesen kiválasztották a szalagot, amely az osztály 
összetartozását jelzi, és szorgalmasan gyakoroltak a műsorra. 
A közös éneklésben mindenki részt vett, két tanuló verssel 
készült az alkalomra, és egy bécsi keringőt is megtekinthettek a 
vendégek. Az osztály hétköznapjairól egy videó is készült, aminek 
segítségével bepillanthattunk a közösség mindennapjaiba, egy 
másik videóban pedig gyermekkori képeiket mutatták be. A 
tanulók köszönetet mondtak osztályfőnöküknek, oktatóiknak és 
tánctanáruknak. Az ünnepély zárásaként egy dalt hallgathattunk 
meg a ballagtató osztály egy tanulójának előadásában. 

Gratulálunk végzős diákjainknak!

Strubáné Fenyves Anita
   igazgató
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Végső búcsú Dr. Faragó Lajostól

Városunk közössége 
szegényebb lett egy 
m i n d e n n a p j a i n k h o z 
hozzátartozó, gyógyító 
orvossal. Olyan természetes 
volt, hogy Dr. Faragó 
Lajos itt van nekünk. 
Ha kilyukadt a fog, fájt 
az ínyünk, bizalommal 
kereshettük Doktor urat. 
Ő kellő empátiával, a 
tőle megszokott nyugodt 
tempóban fogott hozzá a 
fogak rendbetételéhez. A 
mindig derűt és nyugalmat 
árasztó beszédével eloszlatta 
a páciens félelmét. Őrá 
emlékezünk most, Tőle 

vagyunk kénytelenek végső búcsút venni, mert Lajos elment 
fiatalon, itt hagyott minket.  

Dr. Faragó Lajos 1983-ban a budapesti Semmelweis 
Orvostudományi Egyetem Fogorvostudományi Karán szerezte 
diplomáját. Ezzel gyermekkori dédelgetett álma vált valóra. A 
diplomáján még alig száradt meg a pecsét és a rektori aláírás, 
úgy gondolta elindul állást keresni és ha sikerül, munkába állás 
előtt kipiheni az államvizsga, a diplomaszerzés fáradalmait. 

Mezőkeresztesi gyerek lévén a környékbeli álláshirdetéseket 
járta először körbe. Elsők között jött el Polgárra, mert volt 
egy olyan hátsó gondolata; Polgár a Tisza mellett van, közel 
a Nyugati - és Keleti-főcsatorna, kiváló horgászlehetőségek 
vannak. Szenvedélyes sporthorgász lévén ez sem volt mellékes. 

Egy délután érkezett az akkori Nagyközségi Közös Tanács 
Hivatalába, úgy a hivatali idő végefelé. A vezetők már épp 
indultak hazafelé. Az akkori vezetők, Molnár Bandi bácsi 
és Struba József fogadta Lajost és az akkor első babájával 
áldott állapotban lévő feleségét, Editet. Nem volt túl hosszú a 
tárgyalás, de a vége az lett, hogy Bandi bácsi a maga szókimondó 
modorával kijelentette, „Addig innen fel nem állsz, amíg alá 
nem írod a megállapodást!” 

Történt ugyanis, hogy abban az időben nem volt fogorvos 
Polgáron, hosszú ideje helyettesítéssel tudták ellátni a fogorvosi 
alapellátást. 

Így pihenésre nem maradt idő, mert 1983. július 1-jétől - az 
akkori Nagyközségi Közös Tanács kinevezése alapján elkezdett 
fogorvosként dolgozni. Lám, mit tesz a hobbi, a horgászat! 
Hozzásegítette Őt egy életre szóló fogorvosi kinevezéshez.

Ellátási körzete kiterjedt Polgáron kívül Görbeháza, Újtikos, 
Tiszagyulaháza és Újszentmargita községek lakóira is. Nem 
sokkal ezután ide is költöztek. Dr. Faragó Lajos a pályája 
kezdetétől – kereken 40 éve - legjobb tudása szerint végezte 
fogszakorvosi gyógyító munkáját. A mindennapok munkája 
mellett belső igénye a folyamatos önképzés, a szakmai megújulás. 
Az évek során számos továbbképzésen bővítette ismereteit. 
Szakvizsgáját fog- és szájbetegségek szakterületen 1988-ban 
tette le, majd gyermekfogorvosi szakvizsgát szerzett. 1996-tól 
vállalkozó fogszakorvosként dolgozott. Feleségével azóta is 
Polgáron élt, gyerekei itt nőttek fel, tökéletesen beilleszkedtek 
Polgár társadalmi életébe.

Napjainkban gyakran szólnak arról a hírek, hogy az orvosok 
elvándorolnak külföldre, vagy a magánpraxis irányába, az 
egészségügy bizonytalan helyzetéből. Vannak azonban olyan 
elkötelezett, alázatos orvosok, akik mégis csendben teszik a 
dolgukat. Ilyen orvos volt Dr. Faragó Lajos is. Manapság bizony 
kevesen mondhatják el magukról, hogy aktív munkáséveit 
egyetlen helyen dolgozzák le. Lajos ezen kevesek egyike.

A betegellátás érdekében rendkívül sokat vállalt. Körzeti 
feladatainak elvégzése mellett végezte a fogorvos nélkül maradt 
Sajólád és Sajópetri fogászati ellátását, helyettesítő fogorvosként 
bekapcsolódott Tiszaújváros és Bőcs sürgősségi ellátásába is. 
Nagy teherbírásával, személyes példamutatásával elismerést 
vívott ki magának kollégái és betegei körében. Több évtizedes 
munkásságáért Polgár Város Képviselő-testülete 2017-ben 
Polgár Város Közszolgálatáért Díj kitüntetésben részesítette.

Lajos távozásával nagyon sokat veszítettünk, de létezésével 
gazdagodtunk is, hiszen azt, hogy Ő volt, már soha, senki nem 
veheti el tőlünk. Ugyanis megajándékozta családját, rokonait és 
ismerőseit, pácienseit, Polgár lakosságát jellegzetes mosolyával, 
hangjával, számtalan szívet melengető szép emlékkel. 

Kedves Doktor úr, Kedves Lajos!
Egykori pácienseid, a Képviselő-testület, az önkormányzat 

dolgozói, a PÉTEGISZ Szakrendelő vezetői, 
teljes személyi állománya, a fogorvos kollégák, 

pályatársak, Polgár város lakói, a horgásztársak nevében 
búcsúzom Tőled. 

Emlékedet megőrizzük.

(Családtagjai, tisztelői egykori páciensei december 8-án vettek 
végső búcsút tőle a polgári temető sírkertjében.)

                                                          Molnár János
                                                 önkormányzati képviselő

/1957-2023/



A Köztisztviselők- és Közalkalmazottak Nyugdíjas Klubjának 
tagjai, nagyon gazdag decembert tudhatnak maguk mögött.

Van gazdagság, ami nem pénzben mérhető és a mienk 
ilyen volt! Tele volt feladatokkal, önként vállalt  munkával, 
segítő szándékkal és odaadással. Ezért mondhatom nyugodt 
szívvel, hogy mi nagyon jó évet zártunk. Volt az év végén két 
kirándulásunk, az egyik Nyíregyházára, a másik Pozsonyba! 
Mindkettő hangulatos, barátsággal, törődéssel telt és persze 
egy kis kiadással és nem kis fáradsággal! De úgy ahogy volt, 
élveztük. Élveztük, hogy együtt lehetünk, együtt ehetünk-
ihatunk és bámulhatjuk a látnivalókat és időnként életre kelnek 
a múltba veszett ismereteink. 

A legnagyobb kihívás a négy adventi vásáron való részvétel, 
amit Kovácsné Hamar Éva kérésére, újra bevállaltunk. Az 
adventi vásár egyik fő eleme a jótékonysági pavilon, melynek 
mi lehettünk a gazdái. Meg kell, hogy említsem, azokat az 
embereket, akik végig kitartottak - élen Aranyosné Ibolyával. Fő 
segítőink, Dányádiné Marika, Szarkáné Ibolya, Makóné Valika, 
Hajzerné Erzsó, Tardiné Ági voltak. 

Az adománygyűjtés fő célja a tavalyi maradt: Segítsd a 
segítséggel, fogyatékkal élő fiatal- és kevésbé fiatal felnőtteket! 

Adománygyűjtés közben arra is kértük a polgári adakozókat, 
hogy ha ismernek ilyen személyeket, nevezzék őket meg és mi 
megtesszük, amit tudunk! Így érkezett hozzánk - a meglévő 
nevekhez - újabb 10 név, akiknek egy kicsit könnyebbé tehettük 
az év végét.

Maga az adománygyűjtés elég nehezen haladt - bár a 
köztisztviselői klub ugyancsak kitett magáért - amit betudtunk az 
időjárási-és egyéb viszontagságoknak (megemelkedett költségek 
az élet minden területén). Köszönjük a támogatóknak, akik 
esőben, szélben, hidegben is odajöttek és bedobták adományaikat 
a Karácsonyi Házikóba, amit aztán vásárlási utalványokra 
cseréltünk. Karácsonyt követő napon, még annak szellemében 
összegyűltünk és célhoz juttattuk 17 családhoz az adományokat.

Reméljük, hogy 2024-ben is megtalál bennünket egy újabb 
cél és feladat, amivel teljessé tehetjük kis közösségünk életét.  
Ehhez kívánok, kívánunk mindenkinek jó egészséget és Boldog 
Új Évet!

                                                            Ekéné Tusi Gizella,
klubvezető
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Karácsonyváró
A Polgári Őszirózsa Nyugdíjas Egyesület tagjai az I. Adventi napon feldíszítették a főtéren 

lévő kis karácsonyfát. A III. Adventre meghívtuk tagjainkat, hogy átadhassuk számukra a 
kis karácsonyi meglepetésünket, ami egy csomag szaloncukor és kis dobozba csomagolt 
házi sütemény volt. Örömmel tapasztaltam sokan feljöttek erre az eseményre. 

Egyesületünk a Rákóczi Szövetség tagjaival biztosította a vendéglátást. Mi a finom forró 
teáról gondoskodtunk a Rákóczisok finom házi süteményekkel kínálták a térre kilátogatókat. 

Ezúton is köszönetem fejezem ki, hogy a hideg idő ellenére végig segítettek a teafőzésben, 
kínálásban.                                                                   

 Molnárné Daragó Erzsébet, elnök

Civil élet
A TVK Nyugdíjas Klub

évértékelője
Az elmúlt évben, 2023-ban a csoport létszáma 105 fő. A klub a 

Tiszafa Alapítvány Kuratóriumától kapja az anyagi támogatást, 
amit közös rendezvényekre lehet fordítani.

Az év első rendezvénye a Polgári Városi Kemping területén 
valósult meg, ide invitáltuk a tagokat szalonnasütésre, 
beszélgetésre. Az összejövetelnek az időjárás is kedvezett, jó 
hangulatban telt el a délután. Találkozhattak a régi és az új TVK-s 
dolgozók, akik nyugdíjba vonultak. A tagok hozzátartozóit is 
szívesen láttuk. 

Polgár város 30 éves jubileumi programsorozatán aktívan 
részt vettünk a Polgári Őszirózsa Nyugdíjas Egyesület tagjaival 
közösen.

A rendezvénysorozat változatosan színes eseményeire 
közösen készültünk. A tagok készítették a finomabbnál-finomabb 
süteményeket és kínálták vele a vendégeket. A testvérvárosi 
Nyugdíjas Találkozót is közösen valósítottuk meg, mely szintén 
a Polgári Városi Kempingben került megrendezésre. Nagy 
érdeklődés közepette több, mint száz résztvevő jelent meg. 
Meghívott vendégek, a tiszaújvárosi nyugdíjas csoport tagjai, 
az Énekszó Baráti Kör, a polgári Naplemente Idősek Klubja: 
mindannyian műsorokkal kedveskedtek.

A jó hangulatról a Polgári Tiszavirág Citerazenekar 
gondoskodott. Az előző évek hagyományát megőrizve az elmúlt 
évet ebéddel zártuk.

A Magyaros Ízvilág Étterem és Kifőzdétől rendeltük meg 
és szállítottuk házhoz az ebédet a tagoknak. Decemberben 
sem maradtunk teendők nélkül. Mi is jelentkeztünk a téren 
felállított karácsonyfák díszítésére, amit nagy lelkesedéssel 
a tagok fel is díszítettek. Jó volt látni a sürgő-forgó emberek 
ténykedését. Köszönjük Polgár Város Önkormányzatának és az 
Ady Endre Művelődési Központ és Könyvtár dolgozóinak, hogy 
a nyugdíjasokra is igényt tartanak szinte minden rendezvényen. 
Kívánjuk az elkövetkező évben is minél több rendezvényen 
vehessünk részt, legyenek aktívak a napjai a tagoknak. Ehhez 
kívánok mindenkinek jó egészséget Boldog ÚJ esztendőt!

Saláta Lajosné
elnök

Eredményes volt az 
adománygyűjtés
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Megújul, kibővül a HOLLÓ COOP SZUPER

Tisztelt Vásárlóink! Kedves Polgári Lakosok!
Mindenek előtt Egészségben, Sikerekben Gazdag Boldog Új 

Évet Szeretnénk Kívánni minden polgári lakosnak.
A Coop (korábban ÁFÉSZ) neve összeforrt a város lakóinak 

életével hiszen immár több mint 70 éve meghatározó szerepet 
lát el a település élelmiszerellátásában. A COOP az ország 
legnagyobb lefedettséggel rendelkező hazai élelmiszerlánca 
mindannyiunk „Jó szomszédja”. Sokoldalú üzlettípusainknak 
köszönhetően lehetőség nyílik a vásárlói igények teljes körű 
kielégítésére. Az üzletlánc célja között előkelő helyen szerepel a 
magyar kereskedelmi kultúra színvonalának emelése, különösen 
a fogyasztók részére történő személyes eladás és vásárlás 
kulturált körülményeinek biztosításával.

A Polgár és Csege Coop Zrt. elkötelezett tagja az országos 
COOP hálózatnak. Immár 10 településen 26 üzletével van 
jelen a megye élelmiszer kereskedelmében Tiszagyulaházától, 
Tiszacsegén át egészen Hortobágyig bezárólag. Az utóbbi 
4 évben szinte minden közepes vagy nagyobb alapterületű 
egységünket felújítottunk, korszerűsítettünk, mind kívülről, 
mind belülről. 

2021. év elején kezdtünk el a székhely településünkön lévő 
társaságunk kiemelt jelentőségű üzletének a Holló ABC-nek a 
felújításával foglalkozni. Ekkor indult a tervezési folyamat és 
építési engedély kérés, amelyet végül 2022. év végén kaptunk 

meg. A kiviteli tervek elkészítése után 2023. június közepén 
történt az „első kapavágás”, majd november elejére a bővítés már 
el is készült, az év utolsó napjaiban a szakhatósági engedélyek 
is megérkeztek. 

Annak érdekében, hogy a vásárlóinkat minél modernebb, 
kulturáltabb környezetben, egyre bővülő, az eddigitől szélesebb 
választékkal tudjuk kiszolgálni, az üzlet alapterülete 200 m2-
rel nőni fog. Lecseréljük a hűtőbútorokat, háttérhűtőket, a bolti 
polcberendezéseket. Modern, energiatakarékos fűtési és világítási 
rendszerre térünk át. Az üzlet új belső arculatot kap, amely bízunk 
benne el fogja nyerni a vásárlóközönség tetszését is. 

A kereskedelmet nem csak a kiélezett verseny jellemzi, hanem 
az állandó változás is, hiszen a működési környezet a fogyasztói 
igények és ezzel a vásárlói szokások, a termék trendek mellett a 
technológiai színvonal folyamatosan változik.

A Holló név fogalom Polgáron, hiszen a 80-as évektől 25 éven 
át a város, a régió meghatározó étterme, vendéglátó egysége 
volt. Éppen 15 éve adtuk át az étteremből átalakított Maxi Coop-
ot a vásárlók nagy örömére. Az akkori technológia, a technika, 
az eszközök elhasználódtak, cserére szorultak. 

Az elkészült fejlesztéssel megújult névvel és kategória 
besorolással a – COOP Szuper Plusz – érzékeltetni 
szeretnénk elkötelezettségünket a hazai, ezen belül a polgári 
élelmiszerkereskedelem fejlesztésében a vásárlói igények magas 
színvonalú kiszolgálásában. Eddigi megszokott szolgáltatásaink, 
telefonkártya feltöltés, használt étolaj begyűjtés, törzsvásárlói 
kártya, csomagautomata tovább bővül a fém, műanyag és 
üvegvisszaváltó automatával, illetve vásárlói wifi használattal 
és mobil applikáció használattal.

Köszönjük szépen vásárlóink türelmét a felújítással járó 
kellemetlenségek miatt. Üzletünket rövid időre bezártuk, hogy 
megújulva minél előbb, még januárban újra a rendelkezésükre 
állhassunk. Az újranyitás időpontjáról, az akciókról minden 
kedves vásárlónkat és polgári lakost kellő időben tájékoztatunk.

 
Makó Albert, elnök - vezérigazgató

Köszönetnyilvánítás
Ezúton fejezem ki hálás köszönetemet, azoknak a vállalkozásoknak 
és magánszemélyeknek, akik adományaikkal segítették egyesületünk 
hagyományos karácsonyi adománygyűjtő akcióját. Segítségükkel 
több, mint százötven nehéz helyzetben lévő polgári családnak, vagy 
egyedülálló honfitársunknak tudtuk kicsit szebbé tenni az ünnepet. 
A továbbiakban is kiemelt feladatunknak tekintjük a gyengék, az 
elesettek, az önhibájukon kívül nehéz helyzetbe került emberek és 
családok segítését, a civil és társadalmi összefogás erősítését.

Egyesületünk elnöksége nevében kívánok mindenkinek, 
sikerekben gazdag Boldog Új Évet!

                                                            Mecsei Dezső, elnök
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Anyakönyvi hírek
Akiktől fájó szívvel búcsúzunk:

Rácz Antal                                                    élt: 59 évet

Kizner Eleonóra                                           élt: 55 évet

Szabó Gyula                                                 élt: 39 évet

Nagy Lajos                                                   élt: 79 évet

Dr. Faragó Lajos                                          élt: 66 évet

Zajácz Zoltán                                               élt: 71 évet

Barna Antal                                                 élt: 81 évet

György József                                             élt: 93 évet

Zombori Istvánné szül: Hlavács Julianna   élt: 79 évet

Szőke Józsefné szül: Kiss Éva                    élt: 75 évet

Tóth János                                                   élt: 83 évet

Kövér Istvánné szül: Szőke Margit             élt: 69 évet

Az adatok tájékoztató jellegűek.

„Mindennek megvan a maga órája” 
Gondolatok az új év elején

Új esztendő virradt ránk, elkezdődött az Úr 2024. éve. Az év-
forduló alkalmat ad arra, hogy elgondolkodjunk az időről. 

Hasznos szemünk előtt tartani az igazságot, hogy vannak az 
életben vissza nem térő alkalmak. Egy ősi perzsa közmondás 
szerint három dolog van, ami soha nem tér vissza: a kilőtt nyíl-
vessző, a kimondott szó és az elvesztett lehetőség. Amit például 
nem tettünk meg egy elhunyt családtag, ismerős életében, azt 
már nem tudjuk visszahozni. Az idő kerekét visszafordítani nem 
lehet. Egy ki mondott szó vissza nem vonható, egy meggondo-
latlan tett már megtörtént. Ez felelősségre int minket.

Mindennek megvan a ma órája -, mondja nekünk a Prédikátor. 
Mindent a maga idejében jó megtenni. Van számos dolog, amit 
később is megtehetünk az életben, de az már nehezebb és na-
gyobb ára van. Nehezebb egy felnőttnek nyelvet, zenét tanulni, 
mint gyermekkorban, nehezebb a rossz szokásokat legyőzni, ha 
azok már megerősödtek bennünk, nehezebb idősebb korban a hit 
útjára lépni, de nem lehetetlen.

A Biblia üzenete, hogy Isten ad második esélyt, újabb lehe-
tőséget. A küldetés elől menekülő Jónás később elment Ninivé-
be, ahol megtértek szavára a város lakói. A jobb lator az utolsó 
óráiban Jézussal együtt a Paradicsomba jutott. Péter apostol a 
háromszoros tagadás után háromszor megvallotta szeretetét Jé-
zus iránt. 

Éljünk az Istentől kapott lehetőségekkel, a nekünk adatott idő-
vel, tegyünk, építsünk, gyakoroljuk a jót! 

Kívánok Polgár minden lakójának áldásokban, örömökben 
gazdag új esztendőt!

László atya

Újévi imádság
(új Református énekeskönyv)

„Életünk Ura, Te voltál hajlékunk nemzedékről nemzedékre. 
Mielőtt megszülettünk volna, mielőtt a világ alapjait megépí-
tetted, hatalmaddal és szereteteddel bölcsen elrendelted üdvös-
ségünket Jézus Krisztusban, a Te szent Fiadban. Életünk, mint 
a múló álom, éveink száma oly kevés a Te szemeidben. Napja-
inkat hiábavalósággal töltjük, éveink céltalanul múlnak el. De a 
Te hűséged nemzedékről nemzedékre megmarad, öröktől fogva 
mindörökké vagy, Urunk. Könyörülj a Te szolgáidon, hogy az 
elmúltak emléke ne rettentse meg szívünket! Térj vissza, Urunk, 
hogy sorsunkban a Te bölcs akaratod teljesüljön be! Tégy eggyé 
a szeretetben, hogy kezünk munkája állandó legyen, és mulan-
dó életünkön kiábrázolódjon a Krisztus! Az Ő nevében kérünk, 
hallgasd meg imádságunkat! Ámen!”

Imádság Vízkeresztre
(új Református énekeskönyv)

„Világosságnak Atyja, Nemzetek Ura! A Jordán vize felett fel-
kented Krisztust a Szentlélekkel, és Fiadnak mondtad Őt, akit 
majd sokan megvetettek és kárhoztattak. Jelentsd meg dicsősé-
gedet a mi esendő életünkön is, akiket a keresztség vize felett sa-
ját gyermekeiddé fogadtál! Erőnek és hatalomnak Istene! Jézus 
Krisztus a betegek meggyógyításával és az örök ige hirdetésével 
ébresztett hitet az emberekben. Segíts kivetni magunkból a ké-
telkedést, a gúnyt, a kicsinyhitűséget, és teremtsd meg bennünk 
az új embert Krisztus dicsőséges képmására! Ámen!”

Kovács Imre
református lelkész

Születésnapi köszöntő
Polgár Város nevében 

Dr. Faragóné Béres Edit alpolgármester köszöntötte 
Bucsi Andornét született: Fehér Máriát, 
aki a napokban töltötte be 90. életévét. 

Boldog születésnapot kíván még neki fia, menye, 
unokái és dédunokái.

HITÉLET
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Foci

2023. december 2-án tartotta soron következő közgyűlését a 
Polgár Városi Sport Egyesület. 

A közgyűlés megtárgyalta és elfogadta a 2023. évi szakmai 
tevékenységéről és az egyesület pénzügyi gazdálkodásáról szóló 
beszámolókat, majd az elnökség tisztújítására is sor került, 
amelynek keretében elnökségi tagnak választotta Kövér Zsoltot, 
Antal Józsefet és Tóth Mátét. Az elnökségi tagok Tóth Mátét 
választották meg az egyesület 
új elnökének.

Az elnökség megköszönte 
a közgyűlés támogatását, 
az elnök pedig az elnökség 
tagjainak a bizalmat. 
Elmondta, hogy az egyesület 
biztonságos működési 
feltételeinek a megteremtését 
tartja a legfontosabb 
célkitűzésének, ugyanakkor 
a pályázati lehetőségek 
kihasználására, valamint a 
támogatói kör bővítésére is 
kiemelt figyelmet szükséges 
fordítani. Bízik abban, hogy az 
eredményes munka hosszabb 
távon lehetővé teszi, hogy 
a PIAC csapata ismét stabil 
megyei 1 osztályú legyen. 

Ehhez szükséges az is, hogy utánpótlásképzésre a közeljövőben 
kiemelt figyelmet fordítson az egyesület valamint,  hogy az első 
osztályú csapat gerincét leginkább polgári, illetve tiszaújvárosi 
és környékbeli fiatalok jelentsék!

          Tóth Máté
elnök

Új vezetése van a 
Polgár Városi Sport Egyesületnek!




